
Protokół z XLIII sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 13 czerwca 2022 r. (poniedziałek) w Chmielnickim Centrum Kultury,  

ul. Starobuska 10 w godzinach od 14:00 do 16:40. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita Jabłońska, 

która przewodniczyła obradom. Przewodnicząca Rady powitała burmistrza Pawła Wójcika, 

zastępcę burmistrza Małgorzatę Przeździk, skarbnika gminy Chmielnik Annę Pleban, 

sekretarza gminy Andrzeja Łopacińskiego, radną rady powiatu Irenę Gmyr, radnych, 

kierowników i dyrektorów jednostek gminnych i ponadgminnych, sołtysów oraz pracowników 

urzędu.  

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). 

Lista obecności radnych na XLIII sesji dnia 13 czerwca 2022 r. stanowi załącznik do protokołu. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad wzięło udział 15  radnych. 

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem protokołu z XLII sesji Rady 

Miejskiej w Chmielniku (9.05.2022 r.) głosowało 15 radnych. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Następnie głos zabrał Andrzej Hlawacik Specjalista Departamentu Gospodarstwa 

Krajowego w Kielcach, który przedstawił prezentacje na temat pomocy finansowej oferowanej 

przez Bank Gospodarstwa Krajowego dla przedsiębiorców. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Burmistrz doprecyzował informacje zawarte w poprzednich sprawozdaniach. Odniósł się 

do rewitalizacji i przypomniał jak wyglądał proces wprowadzania zadań do programu 

rewitalizacji i w jaki sposób radni głosowali. Burmistrz wyjaśnił też, w jaki sposób obszar 

rewitalizacji został wyznaczony oraz że w tej sprawie podejmowana była uchwała poparta 

głosami 15 radnych. Poinformował, również, że sprawa sprzedaży działek pod działalność 

inwestycyjną, w której interweniowali mieszkańcy, została także przyjęta uchwałą a wcześniej 

uzyskała pozytywną opinię Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Zwrócił uwagę, że nie 

było uwag ani wątpliwości w tym temacie a uchwała została podjęta jednogłośnie. Burmistrz 

przypomniał, że obecnie tak mocno krytykowane działania związane z inwestycjami w obiekt 

sportowy Klubu Zenit, kiedyś były docenione. Na slajdzie zostały wyświetlone podziękowania 

za pomoc finansową oraz zrozumienie potrzeb klubu sportowego ZENIT, które otrzymał pół 

roku po remoncie budynku szatniowo-sanitarnego. 

Do tego co powiedział burmistrz odniósł się radny Grzegorz Wesołowski, który 

zawnioskował aby wszystkie uchwały analizowane były na sesjach, gdyż nie każdy może 

uczestniczyć na wszystkich Komisjach Statutowo-Regulaminowych. Dodał, że na sesjach radni 

głosują nad uchwałami o których nie zawsze mają wystarczającą wiedzę.  

Przewodnicząca powiedziała, że od obecnej sesji projekty uchwał będą omawiane na 

każdej sesji, także z uwagi na to, że w sesjach uczestniczą już sołtysi. Dodała, że na Komisji 

Statutowo-Regulaminowej mogą uczestniczyć wszyscy a na sesji też jest możliwość zabrania 

głosu i zadania pytania. Przed każdym głosowaniem zadaje pytanie czy ktoś ma pytania do 

projektu uchwały.  

Radny Grzegorz Wesołowski dodał, że nie może uczestniczyć w każdej komisji.  

Wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz zadała pytanie radnemu Grzegorzowi 

Wesołowskiemu w ilu komisjach, przed którymi przewodnicząca prosi o obowiązkową 

obecność wszystkich radnych, uczestniczył. Dodała, że krzywdząca jest opinia radnego, gdyż 

wszystkie uchwały są szczegółowo omawiane, materiały przed sesjami są wysyłane z dużym 



wyprzedzeniem i jest czas na to aby je przeanalizować. Zwróciła uwagę na pracę pracowników 

urzędu, którzy bardzo skrupulatnie przygotowują dokumenty i uzasadnienia do uchwał.  

Radny Grzegorz Wesołowski, powiedział, że na ostatniej komisji nie mógł być, ponieważ 

był na wycieczce ze szkoły.  

Wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz powiedziała, że zapytała o wszystkie 

komisje statutowe od początku kadencji.  

Radny Grzegorz Wesołowski powiedział, że nie mógł być na wszystkich komisjach  

z przyczyn rodzinnych oraz innych obowiązków, a komisja statutowa jest obowiązkowa tylko 

dla przewodniczących komisji, a on nie jest przewodniczącym żadnej. 

Przewodnicząca Anita Jabłońska zgodziła się z tym co powiedział przedmówca, dodała, 

że na każdą Komisję Statutowo-Regulaminową zapraszani są wszyscy radni. 

Więcej pytań nie było.  

 

5. Raport o stanie Miasta i Gminy Chmielnik za 2021 rok:  

 

 a) Przedstawienie raportu o stanie Miasta i Gminy Chmielnik za 2021 rok 

 Raport o Stanie Miasta i Gminy Chmielnik za 2021 rok w formie prezentacji 

multimedialnej przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik. 

b) Debata nad raportem 

Na podstawie art. 28 aa ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Burmistrz 

Miasta i Gminy Chmielnik dnia 26 maja 2022 roku przedstawił Radnym Rady Miejskiej  

w Chmielniku Raport o Stanie Miasta i Gminy za rok 2021. Raport został również 

zamieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej urzędu. W siedzibie 

urzędu na tablicy ogłoszeń, na stronie internetowej urzędu i w Biuletynie Informacji Publicznej 

w dn. 26 maja 2022 r. zostało zamieszczone ogłoszenie o możliwości zgłaszania się przez 

mieszkańców miasta i gminy Chmielnik do udziału w debacie o raporcie podczas sesji dn. 13 

czerwca 2022 r. W terminie zamieszczonym w ogłoszeniu, tj. do 9 czerwca br. nie wpłynęło 

żadne zgłoszenie od mieszkańców miasta i gminy Chmielnik do udziału w debacie o Raporcie 

o Stanie Miasta i Gminy Chmielnik. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku otworzyła debatę nad raportem. 

 Głos zabrał radny Hieronim Górski, który odniósł się do budżetu gminy. Przypomniał, 

że w planie budżetu na 2021 zakładano deficyt w wysokości 4 805 937,75 zł a okazało się, że 

wynik jest dodatni. Wspomniał o wpływach do budżetu dzięki pozyskanym funduszom, o tym, 

że gmina nie zaciągnęła nowych pożyczek (które były planowane) w ubiegłym roku oraz  

o dwóch ostatnich 10 milionowych dotacjach. Powiedział, że wszystko to powinniśmy 

traktować jako sukces. Gratulacje przekazał także dla wiceburmistrza, skarbnika oraz 

pracownikom wydziału merytorycznego. Przyznał, że ma nadzieję na kontynuację obranego 

kierunku.  



  

W związku z brakiem uwag do raportu Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku 

zamknęła debatę i przeszła do kolejnego punktu. 

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania 

Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 

udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr XLIII/438/2022 w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Chmielnik wotum zaufania głosowało15 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Burmistrz w imieniu swoim oraz współpracowników podziękował za zaufanie oraz 

udzielenie wotum zaufania. Potwierdził, że jest to mobilizacja do wytężonej pracy i do 

realizacji zadań.  

 

6. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta i gminy Chmielnik za 2021 rok:  

a) Opinia Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju Gospodarczego w sprawie 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy 

Chmielnik za 2021 rok. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju Gospodarczego Agnieszka  

Lenartowicz w kilku zdaniach podsumowała rok 2021 oraz przedstawiła stanowisko komisji.  

b) Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chmielniku;  

Przewodnicząca Komisji Iwona Zwolska-Styrcz odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy  

w Chmielniku z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok.  

c) Opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej: w sprawie przedłożonego przez Burmistrza 

Miasta i Gminy Chmielnik sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2021 wraz z informacją 

o stanie mienia komunalnego i w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Chmielniku w sprawie absolutorium.  

 



Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku odczytała opinie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach:  

• Uchwałę Nr 56/2022 w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Miasta i Gminy 

Chmielnik za 2021 rok.  

• Uchwałę Nr 74/2022 w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Chmielniku w sprawie absolutorium.  

d) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik za 2021 rok.  

Sprawozdanie krótko omówiła skarbnik gminy – Anna Pleban. Podsumowała rok 2021 

jako pewne wyzwanie, które zakończyło się bardzo dobrze. Dochody zostały wykonane (drugi 

rok z kolei) w ponad 100%, gmina nie zaciągnęła kredytu, zmniejszyło się zadłużenie, zadania 

inwestycyjne były realizowane zgodnie z planem a dochody bieżące nie przekroczyły 

wydatków bieżących. Dodała, że wszystkie wskaźniki zostały utrzymane na odpowiednim 

poziomie i życzyłaby sobie aby realizacja budżetu w przyszłych latach wyglądała podobnie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XLIII/439/2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik za 2021 rok głosowało 15 

radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik  

z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok.  

Przewodnicząca podziękowała za współpracę w minionym roku, burmistrzowi, zastępcy 

burmistrza, skarbnikowi, pracownikom urzędu oraz radnym.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

sprawozdanie pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XLIII/440/2022 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik 

z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Burmistrz podziękował Radzie Miejskiej za udzielone absolutorium, także przyjaciołom 

gminy: Urzędowi Wojewódzkiemu, Starostwu Powiatowemu, parlamentarzystom, wszystkim 

którzy wspierają w codziennej wytężonej pracy.  

Przewodnicząca oraz wiceprzewodniczące wręczyły burmistrzowi kwiaty. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych. 

 

Projekt omówił Andrzej Piwowarski – Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego. 

Radny Jarosław Lotko zwrócił uwagę, że wszystkie uchwały na komisji rolnictwa są 

szczegółowo omawiane zanim trafią na sesję. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIII/441/2022 w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Chmielnik 

w roku szkolnym 2022/202. 

 

Projekt omówił Andrzej Łopaciński - Sekretarz Gminy. 



Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIII/442/2022  w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Chmielnik w 

roku szkolnym 2022/2023 głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy Chmielnik. 

 

Projekt omówił Leszek Rybczyk – Zastępca Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIII/443/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy Chmielnik głosowało 15 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik. 

 



Projekt omówił Leszek Rybczyk – Zastępca Naczelnika Wydziału Rolnictwa i 

Gospodarki Nieruchomościami. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIII/444/2022 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik głosowało  

15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Skarbem Państwa – Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Kielcach – 

a Gminą Chmielnik. 

 

Projekt omówiła Małgorzata Przeździk - Zastępca Burmistrza. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt 

pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIII/445/2022  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Skarbem 

Państwa – Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Kielcach – a Gminą 

Chmielnik głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik 

na lata 2022-2040. 

 



Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIII/446/2022 w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na 

lata 2022-2040 głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2022 rok. 

 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIII/447/2022 w sprawie zmian budżetu na 2022 rok głosowało 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

14. Sprawy różne. 

 

W sprawach różnych zabrała głos Irena Gmyr - Radna Powiatu Kieleckiego. 

Pogratulowała wszystkim dobrze zakończonego roku i zaoferowała swoją pomoc  

w rozwiązywaniu problemów mieszkańców.  

Głos zabrał mieszkaniec Chmielnika – Włodzimierz Wrzesień, który powiedział, że od 

początku wysłuchał sesji i stwierdził, że wylano tu „hektolitry miodu” a on i społeczeństwo nie 

zgadza się z pewnymi rzeczami. Zapytał przewodniczącej, co to są sprawy różne.  

Przewodnicząca odpowiedziała, że sprawy różne jest to czas na zdawanie pytań przez 

radnych, gości oraz mieszkańców. 



Włodzimierz Wrzesień powiedział, że przewodnicząca na ostatniej sesji przerwała mu 

jego wypowiedź 9 razy, jako obywatel ma prawo do zabrania głosu a rada ma obowiązek 

wysłuchać i udzielić odpowiedzi.  

Przewodnicząca powiedziała, że można zabrać głos na sesji ale nie ma prawa ubliżać.  

Włodzimierz Wrzesień odpowiedział, że nie ma zamiaru obrażać ale przewodnicząca 

chyba szczepiła się na koronawirusa bo widać dzisiaj już skutki tego szczepienia. Zapytał 

dlaczego w trakcie tej sesji nie podjęta została dyskusja, przecież ta sesja jest wyjątkowa bo 

podsumowująca cały 2021 rok. Zarzucił, że podczas sesji nie omawia się uchwał, tylko robi się 

to na komisjach, dodał, że mieszkańcy chcieliby wiedzieć dlaczego takie właśnie uchwały są 

podejmowane.   

Przewodnicząca wspomniała, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem są wysyłane 

zarówno do Radnych jak i upublicznione na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Miasta  

i Gminy Chmielnik dużo wcześniej.   

Włodzimierz Wrzesień zapytał burmistrza (dodając, że jak będzie chciał odpowiedzieć to 

niech odpowie) dlaczego zrezygnowano ze spotkań z mieszkańcami. Nie czekając na 

odpowiedź, dodał, że na pewno spowodowane jest to tym, że padały trudne pytania. Następnie, 

Włodzimierz Wrzesień wypowiedział się w sprawie modernizacji obiektu sportowego przy  

ul. Kwiatowej. Powiedział, że obiekt generuje koszty i jest niefunkcjonalny. Odniósł się także 

do planowanej modernizacji stadionu Zenit, stwierdzając, że nie jest przemyślana i dziwi się, 

że niektórzy radni związani ze sportem popierają ten remont. Zwrócił uwagę na złą decyzję 

klubu w 2002 roku, kiedy to podpisano umowę na wynajem hali na stadionie na 25 lat. Dodał, 

że radni powinni przed takimi inwestycjami objechać wioski w których takie stadiony już są  

i planować funkcjonalne obiekty. Skrytykował to co od początku działo się na sesji: „wywody” 

burmistrza oraz  postawę i wypowiedź jednego z radnych.  

Przewodnicząca próbowała przywołać do porządku mówiącego, prosząc go aby przeszedł 

do konkretów.  

Włodzimierz Wrzesień odniósł się do podziękowań dla burmistrza od zarządu zenitu 

przekazanych po zakończonym remoncie budynku szatniowego w 2018 roku, o których 

wspomniał burmistrz na sesji. Przypomniał, że w tym czasie on był prezesem i że cały ten 

remont został źle wykonany oraz nie odebrany. Powiedział o przepisach dotyczących 

warunków rozgrywania meczy, które mają wejść w życie od 2025 roku. 

Wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz zapytała przemawiającego o to, co w tej 

chwili jest największym problemem klubu.  

Włodzimierz Wrzesień odpowiedział, że praca z młodzieżą, od czasu kiedy burmistrz 

popiera prywatne akademie.  

Wiceprzewodnicząca powiedziała, że to rodzice popierają akademie.   

Włodzimierz Wrzesień powiedział, że do pracy z  dziećmi potrzebni są trenerzy o wiele 

lepsi niż z seniorami, że w gminach ościennych przy klubach jest parę drużyn a u nas obecnie 

w seniorach jest tylko 5 osób z Chmielnika, reszta z zewnątrz a drużyna juniorów jest na 

ostatnim miejscu. Dodał, że pisał wniosek o przyznanie dotacji w kwocie 30 tys. zł na pracę  

z młodzieżą, ale wniosek został odrzucony. Wszystkiemu winne są prywatne akademie a co do 

remontów to uważa, że trzeba zacząć nie od modernizacji a od wykupu gruntu a później 

wybudować stadion.  

Agnieszka Lenartowicz przyznała, że całej radzie zależy na klubie i nigdy nie było 

sprzeciwu co do jego finansowania oraz, że widzą ogromny problem w braku zawodników. 



Dodała, że też szukają pomysłu aby tą sytuację zmienić, ale szkółki nie są tu niczemu winne, 

bo one były i będą a tylko rodzice decydują o tym gdzie posyłają swoje dzieci.  

Włodzimierz Wrzesień poruszył kolejny temat, pomnika na rynku w Chmielniku. 

Twierdzi, że nie spotkał osoby z Chmielnika, która powiedziałaby, że jest to coś ładnego. 

Zarzucił, że nikt nie myśli o jego usunięciu, podobnie jak nikt nie myśli o zmianie nazw 

niektórych ulic. Zarzucił, że rada zajmuje się rzeczami, które są niepotrzebne. Zapytał ile 

rządzący i radni stworzyli miejsc pracy i ilu ściągnęli inwestorów przez 8 lat. Dodał, że zajmują 

się inwestycjami oraz że pieniądze to nie burmistrz ściągnął ale rząd dał więc nie rozumie 

podwyżki pensji burmistrza. Na koniec zapytał, dlaczego gmina nie ma planu 

zagospodarowania oraz podziękował przewodniczącej oraz wiceprzewodniczącym, że 

pozwoliły mu wypowiedzieć się do końca.  

Przewodnicząca Anita Jabłońska powiedziała, że wypowiedzieć się na sesji ma prawo 

każdy ale ubliżanie jest niedozwolone. Przypomniała, że na sesję radni przychodzą  

z wypracowanymi materiałami, uchwały są omawiane przed głosowaniem a dużo wcześniej 

wszyscy mogą zapoznać się z nimi oraz z uzasadnieniami na stronie urzędu, w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 

 

15. Zakończenie obrad. 

 

Z powodu wyczerpania porządku XLIII sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady 

dokonała zamknięcia obrad  sesji z dnia 13 czerwca 2022 roku. 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Katarzyna Więckowska 


